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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .§(2) bekezdése alapján kérdést kívánok feltenni

Dr. Szilvást' György
Miniszterelnöki Hivatalt vezető miniszter úrnak

„Ugye nem kényszerülnek több utazásra és bonyolultabb ügyintézésre az ügyfelek az
államigazgatás regionálissá tétele és a közigazgatás racionalizálása miatt?"

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter úrtól, azért tőle, mert e tárgykörben a kormány
tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter úr !

A lakosság döntő többsége egyetért a közigazgatásban foglalkoztatottak létszámának
csökkentésével, de az innen érkező jelzések alapján attól tart, hogy ügyes-bajos dolgainak
intézése bonyolultabbá, nehezebbé válik .
Utaznia kell a régiós intézménynek helyet adó távoli városba, illetve a megyeszékhelyre, vagy
a kis településről a kistérségi központba kell bejárnia .
A kormányprogramban beígért elektronikus ügyintézés időpontja távoli és a többség
valószínűleg később sem tud majd élni ezzel a lehetőséggel .

A közeli átszervezéseknek nem válhat szenvedő alanyává a lakosság, ezért kormányzati
szinten kell rögzíteni azokat az elveket, amelyeket a leépítések során sem szabad a
minisztériumoknak, intézményeknek megsérteniük .

Például :

- A regionális intézményeknek maradjon meg megyei szinten az ügyfélszolgálata, hogy
még véletlenül se kelljen akár 100-200 km-re utazni az ügyfélnek!

Qruággyúiés Hivatala
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A létszámleépítés keretében ne szüntessék meg azokat a megyén belüli kisebb
intézményeket, irodákat, amelyeket a lakosság tömege vesz igénybe! Nagy erre a
kísértés, mert a megyei szervezet létszámcsökkentését úgy lehet teljesíteni, hogy a
megyeszékhelyen közben mindenkinek megmarad a munkahelye . Legfeljebb majd
százak, ezrek utaznak ezután a zsúfolt buszokon a megyeszékhelyekre .

A kis településeken is célszerű fenntartani legalább egyfajta ügyfélszolgálatot, mert a
kistérségi központba, szomszéd településre való utazgatás, sorban állás is nagy teher
annak, aki erre eddig nem volt rákényszerülve!

Sok múlik azon, hogy készülnek-e ilyen elvek, szempontok, hiszen ezzel elejét lehet venni a
közigazgatás átszervezését követő lakosságot bosszantó anomáliáknak .

Tisztelettel várom válaszát!
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Farkas Imre

országgyűlési képviselő

Tiszaföldvár, 2006 . július 5 .
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